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 Dato 17-05-2018 

 Dok.nr. 76240/18 
 Sagsnr. 17/9737 
 Ref. Herg 

Resumé af indkomne bemærkninger til Forslag til Blåvand 
Udviklingsplan samt udkast til Byrådets vurdering af disse 

I forbindelse med den offentlige høring af Forslag til Blåvand Udviklingsplan er indkommet høringssvar 
fra følgende. 
 

1. Marianne Nygaard Holm på vegne af Blåvand-Ho Borgerforening bestyrelse (indkommet 
25.04.2018) 

2. Søren Bjerre på vegne af Blåvand Grundejerforening (indkommet 13.05.2018) 
3. Connie Verndrup og John Jørgensen (indkommet 14.05.2018) 
4. Blåvand-Ho Erhvervsforening (indkommet 17.05.2018) 
5. Blåvand Udvikling (indkommet 17.05.2018) 

 

Opbakning til planen som helhed 
Blåvand-Ho Erhvervsforening og Blåvand Udvikling meddeler, at de bakker op om udviklingsplanen som 
helhed. 
 

Byrådets vurdering: 
Byrådet noterer sig, at fra de to foreningers side er opbakning til planen i sin helhed. 
 

Afledte justeringer: 
Ingen 

 

Forbehold omkring projekt om strandlegeplads 
Marianne Nygaard Holm på vegne af Blåvand-Ho Borgerforening, Søren Bjerre på vegne af Blåvand 
Grundejerforening samt Connie Verndrup og John Jørgensen informerer om, at de ikke kan tilslutte sig idéen 
om ”Danmarks største strandlegeplads”, da de mener, at stranden, som den er, er en enestående 
attraktion for området og de mener at stranden skal holdes fri for stationære legeelementer og 
legeredskaber.  
Blåvand-Ho Borgerforening meddeler samtidig, at man kan bakke op om fiskeri fra de store stenhøfder. 
Connie Verndrup og John Jørgensen meddeler at de udover deres forbehold omkring strandlegeplads 
ser mange positive elementer i udviklingsplanen. 
 

Byrådets vurdering: 
Byrådet noterer sig forbeholdene nævnt i høringssvarene i forhold til udviklingsplansprojektet 
”Danmarks største strandlegeplads”. Udviklingsplanen er i udgangspunktet byens egen plan for udvikling 
af lokalområdet og idéerne er generet ved lokale workshops med deltagelse fra erhvervsforeninger, 
borgerforeninger mm.  
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Arbejdet med en strandlegeplads vil som alle andre projekter skulle tilpasses forholdene i området og 
der vil skulle indhentes tilladelser fra stat, kommune mv. efter normal procedure og høringer omkring 
etablering af bebyggelse 
Da projektet er del af en lokal idéskabelsesproces i Blåvand og da der ikke på nuværende tidspunkt er 
tale om et konkret projekt, vurderer Byrådet, at der ikke kan at tages nærmere stilling til, om projektet 
bør indgå i Blåvand Udviklingsplan og/eller om det er realiserbart. 
 

Afledte justeringer: 
Ingen 

 


